



CCAMLR

COMM CIRC 09/117
SC CIRC 09/60

Mardi, 6 Octobre 2009

Notification de projets de recherche scientifique pour 2009/10 - Australie

Téléphone: +61 3 6210 1111
Fax: +61 3 6224 8744
Courriel: ccamlr@ccamlr.org
Web: ccamlr.org

PO Box 213, North Hobart, Tasmania 7002 Australia
181 Macquarie Street, Hobart, Tasmania 7000 Australia



CCAMLR

PO BOX 213, NORTH HOBART, TASMANIA 7002 AUSTRALIA
181 MACQUARIE STREET, HOBART, TASMANIA 7000 AUSTRALIA
Website: www.ccamlr.org

Phone: (61) 3 6210 1111
Fax: (61) 3 6224 8744
Email: ccamlr@ccamlr.org

**À TOUS LES MEMBRES DE LA COMMISSION
ET DU COMITE SCIENTIFIQUE**

**COMM CIRC 09/117
SC CIRC 09/60**

Hobart, le 6 octobre 2009

Notification de projets de recherche scientifique pour 2009/10 – Australie

Conformément à la mesure de conservation 24-01, les Membres sont avisés que l'Australie a soumis une notification en vue de mener des activités de recherche scientifique dans les divisions 58.4.1 et 58.4.2 entre le 6 décembre 2009 et le 22 janvier 2010 (voir pièce jointe). La notification relève du paragraphe 2 de la mesure de conservation 24-01 et les activités de recherche notifiées examineront la vulnérabilité des habitats des zones de haute latitude de l'océan Austral face à l'impact des engins de pêche de fond.

D.G.M. Miller
Secrétaire exécutif

P.J.

**NOTIFICATION OF RESEARCH VESSEL ACTIVITY IN ACCORDANCE WITH PARAGRAPH 2 OF
CONSERVATION MEASURE 24-01**

Name and registration of vessel	Aurora Australis VNAA
Division and subarea in which research is to be carried out	58.4.1 and 58.4.2
Estimated dates of entering and leaving CCAMLR Convention area	6/12/2009 – 22/1/2010
Purpose of research	This research is being conducted under the Australian Antarctic Division project “Demersal fishing interactions with marine benthos in the Australian EEZ of the Southern Ocean: an assessment of the vulnerability of benthic habitats to impact by demersal gears”. The purpose of this research is to assess the vulnerability of, and risks to, habitats in high latitude Southern Ocean areas, to impacts by different demersal fishing gears – trawl, longline and traps.
Fishing equipment likely to be used:	
Bottom trawl	Demersal trawl – around 5 deployments
Longline	Approximately 5000m Integrated weight longline –around 20 deployments with few hooks and no baited hooks.
Other sampling gear	Beam trawl – up to 36 deployments